
 

 

Vastaus aloitteeseen: Valtuustoaloite_Haapaveden kaupunki jatkaa valtuuston 
kokousten kuvaamista Paikallis TV:n (Veli Lesell) kanssa entiseen tapaan_Repo 

Vastaaja: Kaupunginjohtaja, talous- ja henkilöstöjohtaja / hallintopäällikkö 

Valtuuston kokousten kuvaamista on tarkoituksenmukaista kehittää saadun palautteen 
pohjalta kaupungin omana tuotantona, sillä etä- ym. verkon yli tapahtuvat tapaamiset, 
koulutukset ja kokoukset ovat käytettävissä olevien tekniikoiden myötä arkipäiväistyneet eikä 
ulkopuolisen palveluntuottajan käyttäminen ole enää välttämätöntä. 

Omana tuotantona kokousten striimaaminen on kustannustehokasta ja siksi kaupungin 
alijäämäisen talouden näkökulmasta perusteltua. Toiminnan kehittämisessä siirrytään 
seuraavaksi ns. kahden kameran järjestelmään, jolloin kokouksen myös esitysmateriaalit, 
puheenjohtaja ja puheenvuorojen pitäjät saadaan kuvattua. 

 

 

 


